

信用卡 - 臨時調整總信用額表格

Credit Card – Temporary Adjustment of Combined Credit Limit Request Form

請填妥以下資料後將本表格寄回香港華蘭路 18 號港島東中心 9 樓星展銀行 (香港) 有限公司 – 無抵押產品信貸批核部收。

Please fill in the following information and return this form by mail to DBS Bank (Hong Kong) Limited, Credit Approval – Unsecured Products, 9/F, One Island East, 18 Westland Road, Hong Kong

主要持卡人姓名 身份証號碼 信用卡號碼
Principal Cardholder Name : _____ HKID No. : _____ Credit Card No. : _____

臨時調整總信用額於 5 個工作天後生效及最長有效期為 3 個月 (按銀行之最終批核為準) Temporary Adjustment of Combined Credit Limit will be effective after 5 working days and the longest validity period is 3 months (subject to the Bank's final approval)

有效期由 Valid From _____ 至 Until _____ (請填寫有效日期 Please fill in the effective date)

申請金額 Amount Requested _____

個人資料收集聲明

本人同意此表格所有提供之資料或銀行 (或其他 DBS 集團成員) 為本人提供服務時所得之資料均受銀行不時頒佈有關客戶資料之政策通知或其他有關通訊的約束。該客戶資料之政策通知或其他有關通訊可於銀行各分行索取或於銀行網頁 (www.dbs.com/hk) 取閱。

Personal Information Collection Statement

I agree that all information provided in this form or that arises from the relationship with the Bank (or other DBS Group companies) shall be subject to the applicable Data Policy and other communications to customer concerning customer data from time to time issued by the Bank. A copy of such policies or other communications is available on request at any branch of the Bank or from the Bank's website (www.dbs.com/hk).

有關個人資料用於直銷推廣的確認

本人明白，銀行擬將本人的個人資料用於直銷推廣，惟必須先獲得本人的同意。本人曾就是否接收直銷推廣聯繫或資訊作出選擇，本人現確認本人的現有選擇將維持不變，而本申請表內提供的所有資料均可根據該項選擇加以使用。本人明白，如本人欲更改現有的選擇，本人可隨時填妥拒絕直銷推廣表格後交回銀行，且毋須就此支付任何費用。

Acknowledgement of Use of Personal Data in Direct Marketing

I understand that the Bank intends to use my personal data in direct marketing and cannot do so without my consent. I have previously selected whether or not to receive direct marketing contact or information and I confirm that there is no change to my existing choice and all information provided in this application form shall be used in accordance with such choice. I understand that if I wish to change my existing choice, I may do so at any time and without charge by completing an opt-out form and returning it to the Bank.

本人聲明並確認本申請並不是由第三者轉介。如本申請是經第三者轉介，本人明白銀行將不會接受及處理本申請。

I declare and confirm that I am not referred by a third party in relation to this application. I understand that the Bank will not accept and proceed this application if it is referred by third party.

主要持卡人簽署 Signature of Principal Cardholder

(簽署必須與留存於本銀行之紀錄相符)

(Signature must agree with the specimen signature filed with the Bank)

日期 Date

銀行保留此申請之最終批核權。The Bank reserves the right to approve this application.

提示：借定唔借？還得到先好借！

Reminder: To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay !

For Bank Use Only	
Branch	Credits
I.D.V. By	S.V. By
Name & Sig. No.	